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 Ärenden Beslut/Åtgärd 

8 Fastställande av 
föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställs. 
 

2 Föregående 
sammanträdesprotokoll 
 

Föregående protokoll läggs till handlingarna med de 
justeringar som skickats via e-post från Saco-S. 

 Stående punkter  

A Upplysning och utbildning 
rörande arbetsmiljön 
 

Jeanette Lövqvist informerar:  
-Fortsatt arbete med upphandling av företagshälsovård. 
Annonseringen är gjord. Sista anbudsdag är den 15 juni. 
-Fortsatt arbete med upphandling av 
medarbetarundersökningen. Utvärdering och 
referenstagning är gjord och efter den 12 juni kan vi skriva 
avtal med leverantör. 
-BAM-utbildning till nya arbetsmiljöombud (AMO) har 
genomförts, 26 nya arbetsmiljöombud deltog.  
 

B Rapport från Studiesociala 
samverkansgruppen samt 
övriga studentrelaterade 
arbetsmiljöfrågor 

Emanuel Lindberg informerar att rutindokument för 
samverkan mellan Umeå universitet och studentkårerna för 
en god mottagning av nya studenter har reviderats och 
informerats om på studiesociala samverkansgruppen. Det är 
främst formuleringarna i dokumentet som har setts över för 
att bättre anpassas till mottagningsarbetet. Emanuel 
informerar vidare att US håller på att avsluta 
mandatperioden och introducerar efterträdare samt skriver 
verksamhetsberättelse. 
 
Hans Wiklund informerar att Umeå universitets 
budgetprocess inför 2024 pågår. Beslutet om budget kommer 
att fattas i augusti. I budgetförslaget ligger två särskilda 
prioriteringar som rör studenternas arbetsmiljö. Det ena 
förslaget avser finansiering av en tjänst som Student-ALV-
samordnare med placering på Studentcentrum. Det andra 
förslaget avser att öka finansieringen av så kallat ”riktat 
pedagogiskt stöd” 

C Planering och bevakning av 
användning av ämnen som 
kan föranleda ohälsa eller  
olycksfall samt brand 

Marie Gunnarsson informerar att hon tillsammans med 
representanter från medicinska fakulteten och 
Personalenheten har tagit fram ett förslag på text till Aurora, 
mall för överenskommelse och checklista avseende 
samordningsansvar. Till kommande AMK skickar AG ut 
underlagen för påseende och synpunkter. 
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Hans Wiklund informerar att det finns behov av att arbeta 
mer aktivt med brandskyddsarbetet. Umeå universitet 
kommer därför att göra en punktinsats och under en period 
på cirka ett år ta hjälp av en tidsbegränsad resurs detta 
arbete. Insatsen kommer att finansieras via 
Universitetsförvaltningens myndighetskapital. 

D Information från 
verksamheten 

Saco-s önskar att det skickas ut en påminnelse om val av 
arbetsmiljöombud. Pernilla Jansson informerar att en 
påminnelse har skickats ut under v. 22 och att hon innan 
semestern kommer att gå ut med ytterligare en påminnelse 
via epost, direkt till chefer som saknar arbetsmiljöombud. 
 
Saco-s påminner om att det sannolikt kommer att ske vissa 
sammanslagningar av institutioner och enheter och att det är 
viktigt att AMK under hösten ser över arbetsmiljöområdena.  
 
OFR/S informerar om att de har bjudit in Sandra Lindström 
för att hålla en föreläsning om ”Den ojämställda stressen”. 
Föreläsningen är den 10 oktober kl. 13-15 i Hum D220. 
 
Hans Wiklund informerar om att den externa utvärderingen 
av Enheten för forskningsstöd och samverkan (FOS) är 
genomförd och kommunicerad till enhetens ledning och 
medarbetare samt fakulteterna. Rapporten är även skickad 
till Hamo. Bakgrunden till rapporten är att få ett mer 
ändamålsenligt stöd. Nästa steg i processen är att utifrån 
rapporten ta fram åtgärder. Målsättning är bland annat att 
tydliggöra vilket basuppdrag enheten ska ha samt hur 
kontakten med fakulteter och institutioner ska organiseras. 
Förändringsarbetet kommer att inledas i höst.  
 
Hamo lyfter att FOS har ett nytt arbetsmiljöombud och att 
det kan vara bra att Hamo är med och stöttar det nya 
arbetsmiljöombudet. 
 
Lars Nordlander informerar om att det nystartade 
stödteamet för trygg arbets- och studiemiljö (STAR) har fått 
in 11 ärenden sedan start. Teamet har fått positiv feedback 
från chefer i verksamheten och HR-strategerna Robert Hallöf 
och Gabrielle Grahl har deltagit på universitetsledningens 
utökade dialoger med alla fakulteter och informerat om 
teamet.  
 
Hans Wiklund informerar om att förslaget om organisering 
av arbetsmiljö och lika villkorsfrågor har diskuterats med de 
fackliga parterna. Inriktningen är att i vissa avseenden 
justera förslaget utifrån de synpunkter som framförts av de 
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fackliga organisationerna och huvudskyddsombuden. En 
fortsatt diskussion kommer att ske i början av hösten. 
 
Pernilla Jansson informerar att det nationella nätverket för 
studenters arbetsmiljö har av Sveriges förenade studentkårer 
(SFS) tilldelats det Wahlénska priset för sitt engagemang och 
arbete. 
 

 Nya ärenden  

15 Överenskommelse mellan 
Umeå universitet och 
Region Västerbotten 
gällande ansvar för 
samordning vid 
gemensamma arbetsställen 

Jenny Bagglund informerar enligt bilaga 15.1-15.2. 
Saco-S anser att det i dokumentet bör framgå att båda 
organisationernas arbetsmiljöombud och fackliga företrädare 
kan delta.  
 
AG tar med sig detta. 

16 Planering av nya eller 
ändrade lokaler 
-Kommande projekt 
-Rektorsbeslut Prioritering 
av fjärrkyla till 
huvudcampus 

Cecilia Franzén informerar att det i dagsläget finns 170 
projekt i systemet.  
 
Prioriteringar i lokalförsörjningsplanen: 
-Nytt tentamenshus på campus 
-UB-projekt 
-Samhällsvetarhuset-utredning för ny livscykel 
 
Byggnation från och med höst: 
-Cykelparkeringshus vid MIT 
 
Pågående projekt i gemensamt bokningsbara lokaler: 
-BET ljusgård, ny lös inredning studentarbetsplatser  
-NAT. D.210, 220, 250,270, 280, 320, 350, 360  
SAM.G.515, 509, akustikväggar/undertak/golvbeläggning, 
dörr, glasparti i urval 
-NAT.D.320,360, översyn av belysning 
 
Övrigt: 
-Tillgänglighetsinventering på huvudcampus och 
Konstnärligt campus.  
-Tillgänglighetsinventering Samhällsvetarhuset, specifikt 
dörrautomatik 
-Studentlokalsprojektet implementering- studentkårerna 
kommer att ansvara för hyresavtalet, de i sin tur fördelar yta 
till föreningar. 
-Omskyltningsprojektet in och utvändigt fortskrider, aktuellt 
just nu är Universum, Aula Nordica och Teknikhuset. 
 
Konstnärligt campus: 
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-Ombyggnad för ny restauratör – Kummin, klart hösten 2023 
-Utfasning av kompakt/halogen, byte till LED 2023-2024 
-Renovering av toaletter och våtrum på Designhögskolan 
 
NUS: 
-Utredning om ny laboratoriebyggnad 
 
Campus i Skellefteå och Örnsköldsvik: 
-Omskyltning invändigt och utvändigt 
 
Rektorsbeslut avseende prioritering av processkyla på 
huvudcampus: 
-UCCB-hela byggnaden 
-MIT-huset/Universitetsledningshuset-Datorhallar 
-Biologihuset-samtliga labbrum med tillhörande kyl- och 
frysrum 
-KBC-huset- samtliga labbrum med tillhörande  
kyl- och frysrum 
 
Rektorsbeslut avseende prioriterade zoner för komfortkyla på 
huvudcampus: 
-Humanisthuset, plan 3 Vardagsrummet 
-MIT-huset, plan 3 MIT.C 323, 333, 343 
-Naturvetarhuset plan 3 flygel A och flygel C 
 

17 Principer för vilrum Mirja Westling informerar enligt bilaga 17.1-17.2. 
 
Mazemap kommer att uppdateras med information om hur 
medarbetare och studenter får tillgång till rummen. 

18 Ett levande 
värdegrundsarbete och 
aktivt medarbetarskap 

Anna Mothander informerar enligt bilaga 18. 
 
Projektet finansieras av den lokala utvecklingsfonden (LUF). 
Projektmedel är beviljad för perioden 1 maj – 30 april 2028. 
 
AMK lyfte följande områden som de anser skulle engagera 
verksamheten och som skulle vara bra att diskutera ute i 
verksamheten: 
-Akademiska hushållsarbetet 
-Risken för diskriminering vid lönesättning 
-Maktmissbruk  
-Studentperspektiv-bemötandefrågor 
 
AO lyfter att de vill involveras i arbetet med projektet. Linda 
Johansson anser att ett Hamo bör ingå i referensgruppen. 
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Närvarande: 
 

För Umeå universitet 
Hans Wiklund, ordförande 
Lars Nordlander, vice ordförande  
Jeanette Lövqvist, sekreterare 
Pernilla Jansson, HR-strateg 
Marie Gunnarsson, Arbetsmiljösamordnare  
 
För Arbetstagarorganisationerna 
Yvonne Jonsson, OFR/S 
Christina Boström, Saco-S 
Isabell Sjöström, Seko 
 

Huvudarbetsmiljöombud (Hamo) 
Linda Johansson 
Jenny Pettersson-Bergström  
 
Studentrepresentanter 
Emanuel Lindberg, Umeå Studentkår (US) 
Tove Berglund, Umeå naturvetar- och 
teknologkår (Ntk) 
Viktor Göthesson (Ntk) 
 
 

  
Vid protokollet 
 
 
 
Jeanette Lövqvist 

  

 
 
 
 

  

 Övriga ärenden  

 Inga övriga frågor  

 Kvarstående ärenden  

48 Uppföljning 
universitetsgemensam 
Handlingsplan för 
systematiskt arbetsmiljö-
arbete och aktiva åtgärder 
2022, Jeanette Lövqvist 

Punkten bordläggs och tas upp på planeringsdagen. 

49 Rehabilitering och 
arbetsanpassning-
uppföljning av 
sjukfrånvarostatistik 

Jeanette Lövqvist redovisade enligt bilaga 49. 

50 Risk och 
konsekvensanalyser på 
central nivå 
 

Saco-S konstaterar att vi generellt är duktiga på att göra risk- 
och konsekvensanalyser. Saco-S saknar dock risk- och 
konsekvensanalyser på central nivå i samband med 
förändringar som påverkar hela Umeå universitet, 
exempelvis IA-systemet, förändring av e-post och telefonin. 
 
AG tar med sig detta. 
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Justeras 
 
 
 
Hans Wiklund 
 

  

   
 

Justeras 
 
 

Justeras  
 
 

Justeras 

 
För Saco-S 

 
För OFR/S 

 
Seko 

 
 


	Närvarande:

